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ز  و لر سا

مردم البرز در محکومیت اهانت به مردم البرز در محکومیت اهانت به 
قرآن کریم به پا خاستندقرآن کریم به پا خاستند

»دنیایهوادار«بررسیمیکند؛

کاهش ناترازی حوزه انرژی و کاهش ناترازی حوزه انرژی و 
اهمیت بهینه  سازیاهمیت بهینه  سازی

»دنیایهوادار«بررسیمیکند؛

تیم هندبال سپاهان اصفهان تیم هندبال سپاهان اصفهان 
منحل خواهد شد؟منحل خواهد شد؟

»رئیس فدراسیون والیبال ایران« در گفت وگویی اختصاصی با »دنیای هوادار«:»رئیس فدراسیون والیبال ایران« در گفت وگویی اختصاصی با »دنیای هوادار«:

اتهامات بی اساس و دروغ است!اتهامات بی اساس و دروغ است!

از توزیع عادلانه منابع و ارائه خدمات عمومی تا تنظیم بازار؛از توزیع عادلانه منابع و ارائه خدمات عمومی تا تنظیم بازار؛

چرا باید به دولت مالیات چرا باید به دولت مالیات 
پرداخت کنیم؟پرداخت کنیم؟

حرم  ن  ا ئر زا ر  ستوا ا مت  قا بر  حرم   ن  ا ئر زا ر  ستوا ا مت  قا بر  ت  د تشها د شها خ  سر ی  ا د خ ر سر ی  ا د ر

»مشاورفرهنگیواجتماعیاستاندارالبرز«:»مشاورفرهنگیواجتماعیاستاندارالبرز«:

زندان رجـــایی شهر زندان رجـــایی شهر 
کتابخانه می شودکتابخانه می شود
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گزارش

خبر

امسال برای اولین بار دولت اقدام به اعطای وام 
سفر اربعین کرده است،اگر چه این کار قابل تقدیر 
است اما ظاهر امر نشان می دهد وضعیت پرداخت 

این وام عادلانه نیست.

به گزارش »دنیای هوادار«؛ هنوز چند هفته ای به 
شروع سفرهای اربعین باقی است. امسال برآوردها 
حاکی از آن است که برای سفر زمینی اربعین باید 
کنار گذاشت.  تومان  تا ۸ میلیون  بین ۷  حداقل 
به همین دلیل دولت سعی داشته است علاوه بر 
تأمین ارز با نرخ پایین تر از طریق دادن وام اربعین 
سفر کسانی را که مشتاق زیارت عتبات هستند را 
به عراق راهی کند. همیشه نحوه اعطای ارز اربعین 
یکی از مشکلات در دولت های مختلف بوده است 
قبل  چندسال  در همین  که  داریم  خاطر  به  هنوز 
ایران  مردم  به  عراق  در خاک  را  ارز  چگونه  دولت 
گرفته  تصمیم  سیزدهم  دولت  اما  می داد  تحویل 
زائر  هر  به  تومانی  میلیون   ۱۰ وام  دادن  با  است 
شرایطی را فراهم کند تا زوار بیشتری برای زیارت 

اربعین راهی عراق شوند.

شرایط گرفتن وام اربعین چیست؟
طبق گفته مدیران بانکی که این وام را می پردازد 
برای پرداخت این وام باید مبلغ ۲ میلیون و ۵۰۰ 
هزار تومان را در حساب بلوکه کنید تا بتوانید ۱۰ 
میلیون تومان وام بگیرید، نکته مثبت این طرح اما 
نیاز نداشتن به ضامن بوده و فرد تنها با خواباندن ۲ 
و نیم میلیون تومان در حساب این وام را دریافت 
که  است  وام  بالای  اما سود  منفی  نکته  می کند. 
برخی معتقدند این سود برای سفر زیارتی اربعین 
مناسب نبوده و نوعی ربا است، اما شورای فقهی 
بانک مرکزی معتقد است این وام مشکل شرعی 
ندارد. حسین میثمی، سخنگوی شورای فقهی بانک 
مرکزی در این باره گفته است: »درباره برخی مسائل 
ابهامات مطرح شده پیرامون چگونگی پرداخت  و 
تسهیلات اربعین ۱۴۰۲ اظهار داشت: شبکه بانکی 
در تأمین مالی سفر اربعین وارد شده که اقدامی 
ارزشمند و قابل توجه است و باید مورد تقدیر قرار 
گیرد. برخی مسائل و ابهاماتی مطرح کردند درباره 
اینکه این تسهیلات قرض است، یعنی بانک ها ۱۰ 
میلیون تومان به متقاضیان قرض می دهند به شرط 
اینکه ۲.۵ میلیون تومان قرض اتفاق بیفتد و اگر 
قرض به شرط قرض باشد با شبهه ربا همراه است. 
تسهیلات  این  و  نیست  چیزی  چنین  اساساً  اما 
در قالب حقوقی مرابحه پرداخت می شود که جزو 
عقودی است که در بانکداری بدون ربا مورد تأیید 
است و در فقه اسلامی نیز مورد تأیید قرار گرفته 
ربا  لذا اساساً شبهه قرض به شرط قرض و  است. 
مرابحه  استفاده  مورد  پایه  عقد  ندارد، چون  وجود 
است.« اخیراً برخی از روحانیون نسبت به اعطای 
این وام تشکیک کرده و در فضای مجازی گفته اند: 
برای سفر اربعین ۱۰ میلیون تومان وام می دهند، 

مسدودی  هم  تومان  میلیون  نیم  و   ۲ باید  که 
سود  درصد   ۲۷ بالای  عبارتی  به  و  باشد  داشته 
دریافت می کنند، این کار درستی نیست که مردم را 
با پول حرام و با پول ربوی به زیارت فرستاد، درست 
نیست که با پول حرام مردم را به زیارت مستحبی 
فرستاد. این واگذاری نه در قالب مزارعه، مشارکت، 
فروش اقساطی می گنجد، نمی دانم بر چه اساسی 
می خواهند آن را در قالب مرابحه به مردم پرداخت 
کنند، اگر واقعاً می خواهند از اربعین حمایت کنند 
تسهیلات نهایت ۴ درصدی را اعمال کنند و اگر هم 

نمی توانند مردم را آلوده به این پول نکنند.

قرارداد مرابحه مشکلی ندارد اما عادلانه نیست
وام اربعین به استفتا از مراجع نیز رسیده است، در 
همین باره یکی از مقلدان آیت الله مکارم شیرازی 
از نحوه شرعی بودن وام اربعین سوال کرده است، 
اربعین،  وام  به  پاسخ  در  آیت الله مکارم شیرازی 
به  وام  مبلغی  بانک  که  صورتی  »در  است:  آورده 
از بانک جنسی مثل  زائر بدهد که زائر به وکالت 
ارز به صورت نقد بخرد سپس همان جنس را به 
وکالت از بانک به صورت اقساط و با قیمت بیشتر 
به خودش بفروشد و این کار به صورت جدی باشد 
اشکالی ندارد ولی به یقین سود ۲۳ درصد عادلانه 
نیست.« از گفته آیت الله مکارم شیرازی بر می آید 
که این وام به علت قرارداد مرابحه، ربوی نیست اما 
سود بالای آن عادلانه نیست به نحوی که به بانک 

سود خیلی خوب در مدت کوتاه پرداخت می شود.

پرداخت دینار به جای دلار
یکی از نکات مثبت امسال ارائه ارز اربعین به دینار 
به  ارز  این  گذشته  سال های  در  درصورتیکه  است 
سال های  در  می کرد  پیدا  تخصیص  دلار  صورت 
گذشته بعد از دریافت دلار از بانک های عامل دغدغه 
اصلی زائری که این ارز را دریافت کرده بود تبدیل 
به دینار و تفاوت نرخ های دینار در بازار آزاد بود که 

امسال  اما  مردم متحمل ضرر می شدند.  از  برخی 
مبلغ ۲۰۰ هزار دینار را به هر زائر پرداخت کرده و 
این مبلغ کفاف مسافرت به عراق در ایام اربعین 
را می دهد. یکی از خاطرات منفی در سفر اربعین 
سال های نه چندان دور و در دولت روحانی این بود 
که پرداخت ارز در دقیقه ۹۰ انجام شده و در برخی 
از موارد این پرداخت ارز به سختی و در محل های 
باعث  که  می شد  انجام  عراق  کشور  در  نامناسب 

رنجیده خاطر شدن مسافران اربعین شده بود.

برای سفر اربعین چه مقدار ارز نیاز است؟
سازمان  مسئولان  گفته  براساس  اکنون  هم 
مبدا  از  هواپیما  برگشت  و  رفت  بلیت  هواپیمایی 
تهران به نجف در ایام اربعین ۸ میلیون تومان است 
و همچنین قیمت بلیت اتوبوس از تهران به پایانه 
شده  گرفته  نظر  در  تومان  هزار   ۶۸۰ مهران  مرزی 
است براین اساس اگر یک نفر بخواهد چند روزی را 
در عراق بگذراند باید انتخاب کند که با چه وسیله ای 
به عراق عزیمت کند اگر هواپیما است که حد اقل ۸ 
میلیون تومان و اگر با اتوبوس سفر می کند حد اقل 
باید یک میلیون و ۵۰۰ هزار تومان را کنار بگذارند. 
هزینه رفت از مرز مهران تا نجف حدود ۱۰ تا ۱۱ هزار 
دینار و هزینه نجف تا کربلا بین ۵ تا ۶ هزار دینار 
است. همچنین نرخ هتل های عراق از ۱۰ دلار به بالا 
زوار فقط هزینه حمل ونقل  است هرچند معمولًا 
را می پردازند و در ایام اربعین نیازی به استفاده از 
هتل در عراق نیست. به نظر می رسد دولت براساس 
حساب و کتاب بجایی که داشته است وام مناسبی 
را برای این سفر در نظر گرفته است اما می شد این 
پول را با سود کمتر و با شرایط راحت تر پرداخت 
کرد در کل پرداخت کمک هزینه برای اربعین آن هم 
آغاز  است  اقدام پسندیده ای  دریافت ضامن  بدون 
ارائه وام و تسهیلات برای سفر زیارتی اقدام خوبی 
بوده که انتظار می رود این روند ادامه یابد و تنها 

محدود به ایام اربعین نباشد.

مهرداد تیموری

سرمقاله

»دنیایهوادار«گزارشمیدهد؛

وام اربعین هزینه های سفر را پوشش می دهد؟

گهی: 1470781 شناسه آ

مدیرمسئول

از توزیع عادلانه منابع و ارائه خدمات عمومی 
تا تنظیم بازار؛

چرا باید به دولت مالیات 
پرداخت کنیم؟

سرانه »مالیات« به عنوان یک واحد مهم و ضروری در نظام 
مالی هر کشور، دارای اهمیت بسیاری است. در ادامۀ این 

جستار دلایل اهمیت اخذ مالیات را بررسی می کنیم:

1. تامین منابع مالی برای دولت: مالیات عمدتاً به منظور 
تامین منابع مالی برای دولت اخذ می شود. دولت برای 
اجرای وظایف خود نیازمند منابع مالی است و مالیات، 
به عنوان منبع اصلی تامین این منابع، کمک می کند تا 

دولت بتواند خدمات عمومی را به شهروندان فراهم کند.

2. تعادل مالی: اخذ مالیات به دولت امکان می دهد تا 
درآمدها و هزینه ها را تعادل بخشد. در صورتی که دولت 
درآمدهای کافی نداشته باشد، ممکن است به امانت گیری 
از بانک ها و بدهی ها متوسل شود که برای اقتصاد کشور 

مشکلاتی ایجاد کند.

3. توزیع منابع: مالیات، ابزاری برای توزیع منابع در جامعه 
است. با اخذ مالیات از افراد با درآمد بالا، دولت می تواند این 
منابع را بین شهروندان توزیع کند، به خصوص بین افرادی 

که نیاز اجتماعی بیشتری دارند.

4. تحقق عدالت اجتماعی: اخذ مالیات به صورت پیشروانه 
نا عادلانه است که به دولت امکان می دهد تساوی بیشتری 
در دسترسی به منابع ایجاد کند. برای مثال، برخی مناطق 
کشور ممکن است نیازمند توسعه بیشتری باشند و اخذ 
مالیات از مناطق پیشرفته تر به مناطق کمتر توسعه یافته، 

این عدالت را تامین می کند.

5. تحقق خدمات عمومی: تأمین منابع مالی برای دولت از 
طریق اخذ مالیات می تواند به دولت کمک کند تا خدمات 
عمومی مهمی ارائه دهد، مانند بهداشت، آموزش، امنیت 

عمومی و برنامه های اجتماعی.

مالیات  اخذ  موارد،  برخی  در  بازار:  تناسب  و  تنظیم   .6
به عنوان ابزار تنظیمی استفاده می شود تا بازار را تنظیم و 
تناسب دهد. اخذ مالیات از محصولات مضر و بی حاشیه 
و مالیاتی از فعالیت های اقتصادی می تواند تنظیمات 

اقتصادی را بهبود بخشد و تخصیص منابع را بهتر کند.

در نتیجه، اهمیت اخذ مالیات برای حمایت از عملکرد 
دولت، توزیع عادلانه منابع و ارائه خدمات عمومی و تنظیم 

بازار را بر جامعه بالقوه تأثیرگذار می کند.

با اعلام »سازمان وظیفه عمومی فراجا«؛

کدام مشمولان سربازی از دوره 
آموزشی معاف می شوند؟

روز گذشته سازمان وظیفه عمومی فراجا در اطلاعیه 
ای اعلام کرد: دوره آموزش رزم مقدماتی مشمولان 
واجد شرایط معافیت ۳ فرزند و بیشتر لغو و این 
افراد با تکمیل فرم تعهد کفایت از آموزش، از خدمت 
دوره ضرورت معاف می شوند. برابر ابلاغیه ستاد کل 
نیروهای مسلح دوره آموزش رزم مقدماتی معافیت 
مشمولان دارای سه فرزند و بیشتر لغو و متقاضیان 
معافیت  این  از  مندی  بهره  برای  شرایط  واجد 
می بایست با مراجعه به معاونت وظیفه عمومی و 
یا یکی از دفاتر خدمات الکترونیک انتظامی )پلیس 
تعهد  فرم  تکمیل  به  نسبت  سکونت  محل   )۱۰+

آموزشی اقدام کنند.

   

اخوان«که »اصغر آموز دانش بویژه شهداء خاطره و یاد
25مرداد1366بهمقامشامخشهادتنائلگشت،گرامیباد

داوود منظور، رئیس سازمان برنامه و بودجه در 
جمع نمایندگان در صحن علنی مجلس با اشاره 
به منابع بودجه ای وصول شده در ۴ ماه نخست 
امسال گفت: مبلغی که باید در کل سال وصول 
شود ۲ هزار و ۸۲ همت است که بیش از ۷۰۰ 

از  باید در ۴ ماهه اول وصول می شد.  همت 
۷۰۰ هزار میلیارد تومان که برای درآمدهای ۴ 
از ۶۰ درصد  بود، بیش  ماهه پیش بینی شده 
محقق و وصول شده است. از مجموع درآمدهای 
نفتی پیش بینی شده برای سال ۱۴۰۲ ، باید در 

۲۴۸ هزار میلیارد تومان در ۴ ماهه تحقق می 
یافت که ۱۰۵ همت آن محقق شده است. بر این 
اساس، دولت توانسته تنها ۴۲ درصد از منابعی 
که قرار بود از محل فروش نفت عایدی داشته 

باشد را وصول کرده است. 

کارنامه ضعیف نفت فروشی دولتِ سیزدهم!
محض اطلاع

خبراول
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اجتماعی

»دنیایهوادار«بررسیمیکند؛

کاهش ناترازی حوزه انرژی و اهمیت بهینه  سازی

ن ذره ب�ی

 

باشد،  منبعی  هر  از  انرژی  مصرف  مدیریت 
تجدیدپذیر یا تجدیدناپذیر به دلیل هزینه های 

و  توزیع حامل ها، لازم  و  انتقال  تولید، 
ضروری است. 

به گزارش »دنیای هوادار«؛ بهینه 
ضرورت  انرژی،  مصرف  سازی 
ملی است و ایجاد و پیروی از 
الگوهای مصرف بهینه، نیاز به 
تلاش و دانش افزایی در سطوح 
مختلف جامعه دارد. برنامه های 
همکاری  به  مصرف  مدیریت 
نهادهای اجتماعی، فرهنگی، یا 
به عبارتی به کمک همه نهادها 

و  تولید  ناترازی  است.  وابسته 
مصرف حامل  های انرژی، قطعی 

برق و گاز و ایجاد محدودیت بر تولید، 
هزینه تحمیلی هدفمند کردن یارانه ها بر 

بخش انرژی، سازوکار ناکارآمد بهینه  سازی 
در کشور، تکثر سیاستگذار و عدم پاسخگویی 

به ناهماهنگی بخش انرژی، قیمت گذاری نامناسب، 
نبود تنظیم  گر، بدهی ها و مطالبات کلان شرکت های 
عرضه کننده انرژی از مهمترین مسائل مطرح شده در 

پیش نویس لایحه  پیشگفتار  در  انرژی هستند.  حوزه 
برنامه هفتم توسعه، تحرک بخشی به چرخه قدرت ملی 
از طریق تمرکز بر جهش اقتصادی مورد تاکید قرار گرفته 

است.
ناترازی مصرف  معنای  به  انرژی  ناترازی  مسئله   
و تولید است. در این راستا ضرورت دارد تا بهینه 
سازی  بهینه  از  بخشی  بگیریم.  جدی  را  سازی 
با بخش خانگی است و بخشی مربوط  ارتباط  در 
اتفاق  لوله ها است که  به هدررفت گاز در خطوط 
نیز  صنایع  و  نیروگاه  مسئله  همچنین  می افتاد. 
امری حائز اهمیت می باشد. بر این اساس ضرورت 
بهینه  را  خود  نیروگاه ها مصرف  و  صنایع  تا  دارد 

سازی کنند. وزارت نفت در مجموعه بهینه سازی 
نیروگاه ها و  برای  مصرف سوخت رویکرد مناسب 

سایر صنایع را مشخص و تدوین کرده  است. در این 
راستا نیازمند اجرای بهینه سازی و کاهش مصرف 
چه در بخش خانگی  و چه در میان نیروگاه ها و 

صنایع هستیم.
بنابراین مسئولان کشور نگاه شان به موضوع ناترازی 
اینکه  بر  علاوه   مهم  این  زیرا  شود،  معطوف  باید 
تهدیدی برای کشور است می توان این تهدید را به 
فرصت تبدیل کرد و در حوزه هایی همچون اشتغال، 
از  اجتماعی  مسائل  و  امنیت  معیشت،  اقتصاد، 
مالی  تامین  اهمیت  مسئله  دومین  برد.  بهره  آن 
دولت  و  مجلس  بنابراین  است،  ناترازی  رفع  برای 
باید تأمین مالی جهت رفع ناترازی در حوزه انرژی 

از  همچنین  دهند.  قرار  خود  کاری  اولویت  در  را 
در  اقتصادی  بنگاه های  و  دستگاه ها  دیگر  ظرفیت 
توسعه  در  پتروشیمی ها  مانند  خصوصی  بخش 
صنعت انرژی باید استفاده کنیم، به هر حال یکی 
زیرا  پتروشیمی هاست  خود  متوجه  ناترازی ها  از 
در  نمی شود،  تأمین  درستی  به   آنها  خوراک 
واقع چند هزار میلیارد تومان برای یک 
پروژه پتروشیمی هزینه شده، اما اگر 
خوراک آن تامین نشود این کارخانه 
کشیده  تعطیلی  به  پتروشیمی 
می شود و به بیکاری بسیاری از 

نیروها منجر خواهد شد.  
نکته بعدی موضوع ساختار است، 
زیرا در مسئله رفع ناترازی فقط 
نباید  تولید  افزایش  به دنبال 
مصرف  کنترل  بلکه  باشیم، 
اهمیتی دو چندان دارد . سخن 
پایانی. نخست آنکه همه ارکان 
نظام باید به این مهم واقف شوند 
مسئله  کشور  نخست  اولویت  که 
بدانیم  باید  اینکه  دوم  است،  انرژی 
بخش انرژی برای ما هم تهدید است و 
فرصت، سوم آنکه باید به مسئله تأمین منابع 
مالی برای رفع این ناترازی توجه ویژه شود، اما 
اکنون منابع مالی کشور به این سمت هدایت نشده اند، 
از این رو باید سهم صنعت نفت و گاز از صندوق توسعه 

ملی مشخص شود. 
مربوط  کشور  بودجه  ساختار  به  چهارم  مسئله 
می شود زیرا ساختار سنتی کنونی نمی تواند ما را به 
اهداف بزرگمان یعنی رشد اقتصادی هشت درصد 
سیمان  و  فولاد  پتروشیمی ها،  همچنین  برساند. 
زیرا  کنند،  سرمایه گذاری  گاز  تولید  حوزه  در  باید 
تقریباً بخشی از صنایع نیاز بالایی به برق دارند، در 
حالی که خرید برق برای آنها هزینه بر است، اما با 
توجه به میزان درآمدشان می توان با تفاهم میان 
وزارت صمت، نیرو و نفت از توان مالی آنها استفاده 
انرژی  کرد و در ساخت نیروگاه و توسعه صنعت 
از آنها کمک گرفت تا در آینده شاهد کاهش این 

ناترازی باشیم.

گزارش

سارا نصرتی

تجارت نیوز- همزمان با واریز یارانه مردادماه، اطلاعاتی از 
وزارت کار منتشر شد که نشان می داد مبلغ یارانه نقدی 
برای سه دهک اول درآمدی افزایش پیدا می کند؛ با این 
شرط که اگر سرپرستان این خانوار به میزان 200 هزار 
تومان از سبد کالایی خریداری کنند، 520 هزار تومان 
یارانه آنها شارژ خواهد شد. اما علت تشویق مردم به 
استفاده از کالابرگ، در شرایطی که اکثر نظرسنجی ها 
از تمایل مردم برای دریافت یارانه نقدی خبر می دهند، 
تحلیلگر  فیاضی،  محمدتقی  باره،  این  در  چیست؟ 
مزمن  بودجه  کسری  »وقتی  گفت:  بودجه  مسائل 
می شود، دولت آن را از طریق چاپ پول جبران می کند 
که نتیجه قطعی آن نرخ های بالای تورمی است. با 
افزایش نرخ تورم، ارزش پول ملی تضعیف و در مقابل 
واردات  نتیجه  در  می شوند،  تقویت  خارجی  ارزهای 
کالاها گران تر می شود؛ به ویژه این موضوع درباره کشور 
ما بیشتر صدق می کند، چون مواد غذایی که شامل 
گندم و نهاده های اصلی تولید می شوند، سهم زیادی 
در واردات دارند. ضمن اینکه دولت هم در توزیع این 

کالاها نقش اساسی را ایفا می کند. درباره حامل های 
انرژی هم وضع به همین منوال است، برای مثال دولت 
در بخش بنزین اینگونه حساب و کتاب می کند که اگر 
بنزین یا گازوئیلی که تولید می شود، می توانست در 
بازارهای جهانی بفروشد و از مصرف کننده نهایی دریغ 
کند، موجب می شد تا درآمدش بالا برود و در نتیجه 
می شد.  امکانپذیر  حدودی  تا  بودجه  کسری  جبران 
بنابراین از یک طرف به دلیل فاصله بسیار زیاد بین 
قیمت اولیه و تمام شده محصولات به ویژه محصولاتی 
که دولت تصدی و توزیع آنان را در اختیار دارد مثل 
حامل های انرژی، مواد غذایی و قیمت مصرف کننده، 
کسری منابع دولت روز به روز بیشتر می شود و دولت 
هم از عهده تامین این کسری برنمی آید. از طرف دیگر، 
با درجا زدن اقتصاد و بیکاری گسترده که موجب شده 
تا تعداد زیادی از مردم زیر خط فقر بروند و از عهده 
تامین مایحتاج ضروری خود برنیایند، شکافی بین 
درآمد و مصارف مردم به وجود آمده است. هم بین 
منابع و مصارف دولت و هم بین درآمد-هزینه خانوار 

کسری وجود داردبا توجه به تورم لجام گسیخته این 
فاصله روز به روز بیشتر می شود. در چنین شرایطی دولت 
تصمیم می گیرد که با افزایش قیمت محصولات مثل 
گندم، نان، بنزین و بقیه کالاها کسری روزافزون خود را 
جبران کند. از طرف دیگر، با اختصاص یارانه های بیشتر، 
تصمیم گرفته می شود تا بخشی از هزینه های تحمیلی 
به مردم جبران شود، یعنی شکاف بین درآمد و هزینه 
خانوار کاهش یابد. مردم یارانه نقدی را انتخاب می کنند 
امر نشان می دهند  یا کالابرگ؟ مطالعات و شواهد 
که درمجموع مردم برای سبد مصرفی خودشان بهتر 
از دولت می توانند تصمیم بگیرند. بنابراین، هم مردم 
راغب هستند که یارانه نقدی دریافت کنند و هم بهتر 
است دولت یارانه را به شکل نقدی پرداخت کند. در 
مجموع باید گفت هرچند این یارانه ها کمک چندانی 
به جبران رفاه از دست  رفته خانوار نمی کنند، اما وقتی 
دولت بخواهد مبلغ یارانه های نقدی را بالا ببرد، قیمت 
مواد غذایی و کالاها را افزایش می دهد تا حدودی بتواند 

از کسری بودجه خودش جلوگیری کند.

کاوش

چرا دولت مردم را تشویق به استفاده از کالابرگ می کند؟

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

تمهیدات پلیس راهور برای 
اربعین حسینی

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی فراجا از تمهیدات 
این پلیس برای ایمن سازی محور های محل تردد زائران 

اربعین خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار«؛ سردار »سیدکمال هادیان فر« 
-رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی فراجا- اظهار داشت: 
فراجا،  راهور  پلیس  ماموریت های  بزرگترین  از  یکی 
پیاده روی اربعین است که همه ساله با توجه به نوع 
ماموریت، تلاش می شود تا بهترین خدمات به مردم و 

زائران حضرت اباعبدالله الحسین )ع( ارائه شود.

ثبت نام بیش از یک میلیون نفر برای پیاده روی اربعین 

وی با اشاره به ۲۶۰۰ کیلومتر مرز اربعینی در ۶ مرز کشور 
عنوان کرد: طبق آخرین آمار و اطلاعات تاکنون بیش از 
یک میلیون نفر برای حضور در پیاده روی اربعین ثبت نام 
کرده اند و پیش بینی می شود این تعداد تا چهار میلیون 

نفر هم افزایش یابد.

ثبت نام کننده  افراد  درصد  اینکه ۹۶  بیان  با  هادیان فر 
عالیات  عتبات  به  خود  سفر  برای  را  زمینی  مرز های 
انتخاب کرده اند، گفت: بر همین اساس تلاش کرده ایم 
تا تمهیدات ترافیکی و زیرساخت های جاده ای مناسب 

جهت تردد زائران اندیشیده شود.

رئیس پلیس راهور فراجا ایمن سازی نقاط حادثه خیز، 
نصب  روشنایی،  تأمین  جاده،  جداسازی  و  خط کشی 
علائم راهنما و... را از جمله اقدامات انجام شده عنوان 
کرد و افزود: پارکینگ های مناسبی نیز در کنار مرز های 
محل تردد زائران پیش بینی شده و ظرفیت آن ها نسبت 

به سال گذشته افزایش یافته است.

حضور ۳۷ هزار نفر از نیرو های پلیس و امدادی در 
جاده ها

وی عنوان کرد: در مأموریت اربعین امسال بیش از ۳۷ 
هزار نفر از کارکنان پلیس راه و راهور، اورژانس و هلال 
احمر در جاده ها حضور خواهند داشت تا در صورت لزوم 

به یاری زائران بشتابند.

هادیان فر با بیان اینکه حدود ۳۵ درصد از ناوگان حمل 
و نقل عمومی برای حضور در مرز ها استفاده می شوند 
گفت: رانندگان این اتوبوس ها تحت آموزش های لازم قرار 
گرفته اند و امیدوارم رانندگان خودرو های شخصی نیز با 
رعایت کامل مقررات رانندگی زمینه ای را فراهم کنند تا 
در مأموریت اربعین امسال کمترین میزان تصادفات را 

داشته باشیم.

رئیس پلیس راهور فراجا از اعمال محدودیت ترددی 
برای کامیون ها خبر داد و گفت: این محدودیت از سوم 
شهریور آغاز و تا بیستم این ماه ادامه پیدا می کند که 
البته کامیون هایی که در حال انتقال موکب باشند از این 

موضوع مثتثنی خواهند بود.

خسروی  پایانه  از  خود  بازدید  به  اشاره  با  هادیان فر 
گفت:  است  فراهم شده  آن  در  که  خوبی  امکانات  و 
خوشبختانه مرز خسروی شرایط بسیار خوبی برای تردد 
زائران دارد و امسال به صورت ۲۴ ساعته پذیرای زائران 
توصیه  و  بود  خواهد  )ع(  الحسین  اباعبدالله  حضرت 

می کنم که زوار این مرز را انتخاب کنند.

آماده سازی ۸ پارکینگ در مرز خسروی 

وی در پایان با اشاره به اینکه پیش بینی می شود 
امسال تردد از مرز خسروی دو برابر سال گذشته باشد، 
افزود: هشت پارکینگ شامل ۶ پارکینگ اصلی و 
دو پارکینگ فرعی در خسروی برای خودروی زائران 
پیش بینی شده است و انتظار می رود خدمات بهتری 
نسبت به سال های قبل به زائرانی که مرز خسروی را 

انتخاب کنند ارائه شود.

شاهچراغی معاون سیاسی وزیر کشور شد
احمدی وحیدی روز سه شنبه، ضمن تشکر و تقدیر از تلاش ها و خدمات محمد رضا غلامرضا، طی حکمی »سید محمد تقی 
شاهچراغی« استاندار قم را به عنوان معاون سیاسی وزیر کشور و رئیس ستاد انتخابات منصوب کرد. محمد تقی شاهچراغی 

متولد ۱۳۴۰ شهرستان قم، دوازدهم آبان ۱۴۰۰ از هیات وزیران دولت سیزدهم به عنوان استاندار قم رأی اعتماد گرفت.
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کشف بیش از ۱۷ هزار نخ سیگار قاچاق در منطقه مهرویلای کرج 
فرمانده انتظامی شهرستان کرج از کشف بیش از ۱۷ هزار نخ سیگار قاچاق از یک سوپرمارکت توسط ماموران کلانتری ۱۷ مهرویلا 
خبر داد. سرهنگ پیمان گودرزی گفت: به دنبال دریافت اخبار مردمی مبنی بر نگهداری و فروش سیگار قاچاق در یک سوپر 

مارکت در منطقه مهرویلا کرج، رسیدگی به موضوع در دستور کار مأموران کلانتری ۱۷ قرار گرفت.

نقل قل

معرفی  و  انتخاب  دوره  هشتمین  معرفی  آیین 
پایتخت کتاب ایران برگزار شد.

به گزارش »دنیای هوادار«؛ آیین معرفی هشتمین 
با  ایران  کتاب  پایتخت  معرفی  و  انتخاب  دوره 
حضورمحمدمهدی اسماعیلی، وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، یاسر احمدوند، معاون امور فرهنگی وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی، مهدی جمالی نژاد، معاون 
عمران و توسعه امور شهری و روستایی وزارت کشور، 
تشکل  ها  مجامع،  مدیرکل  جانعلی پور،  اسماعیل 
ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  فرهنگی  فعالیت های  و 
اسلامی، مهدی رمضانی، دبیرکل نهاد کتابخانه های 
عمومی کشور و مدیران کل ارشاد استان ها، مروجان 
مرکز  در  مردادماه(   ۲۴( سه شنبه  روز  کتابخوانی 

همایش های برج آزادی برگزار شد. 
گفتنی است؛ معاونت امور فرهنگی وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی با مشارکت ادارات کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان های سراسر کشور طرح »انتخاب و 
توسعه  هدف  با  را  ایران«  کتاب  پایتخت  معرفی 
طریق  از  خوانی  کتاب  ترویج  و  فرهنگی  عدالت 

ابتکاری،  از برنامه ها و پیشنهادهای نو و  حمایت 
اثربخش و پایدار برگزار می کند و استان البرز نیز در 
میان ۱۲ شهر نهایی هشتمین دوره انتخاب پایتخت 

کتاب ایران قرار گرفته است.
اما اردشیر آل عوض، مشاور فرهنگی و اجتماعی 
استاندار البرز طی سخنرانی خود در این مراسم، 
از  کتابخوانی،  فرهنگ  ترویج  اهمیت  ضمن 

رجایی شهر  زندان  از  طبقات  از  یکی  اختصاص 
برای گشایش کتابخانه مرکزی استان البرز خبر 

داد.
»غلامحسین  الاسلام  حجت  است؛  ذکر  شایان 
محسنی اژه ای« رئیس قوه قضائیه در سفر اخیر 
خود به استان البرز دستور تخلیه و جابجایی زندان 

رجایی شهر را صادر کرده بود.

»مشاورفرهنگیواجتماعیاستاندار«:

زندان رجایی شهر کتابخانه می شود

میثم قدمی، معاون حمل و نقل اداره کل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای البرز گفت: پیش فروش 
بلیت اتوبوس اربعین با نرخ مصوب همزمان با 
سراسر کشور در البرز آغاز شده است. در اربعین 
سال گذشته بیش از ۱۹ هزار زائر از البرز با ناوگان 
حمل و نقل عمومی مسافری به مرز مهران اعزام 
ایام  در  پروازی  محدودیت  به  باتوجه  و  شدند 
اربعین، بیش از ۹۵ درصد زائران به صورت زمینی 

به عراق سفر می کنند. اعزام زائران اربعین از ۲۷ 
مرداد آغاز می شود و تا ۲۰ شهریور ادامه دارد و 
درجهت  اربعین حسینی،  طرح  اجرای  ایام  در 
افزایش ظرفیت ارائه خدمت به مسافران محترم 
فعالیت ناوگان حمل و نقل عمومی به شکل 
دربستی ممنوع است و ارائه خدمات صرفا در 
قالب سفر های انفرادی و گروهی خواهد بود. برای 
خدمت رسانی به زائران اربعین حسینی از تمامی 

ظرفیت های استان برای جابه جایی زائران استفاده 
خواهیم کرد، بنابراین رعایت مقررات ابلاغی و 
شیوه نامه مربوطه را از مدیران عامل شرکت های 
استان  زائران  تکریم  راستای  در  مسافری 
خواستاریم. درصورت مشاهده و یا گزارش تخلف 
از سوی شرکت های مسافربری مراتب بررسی و 
براساس ظرفیت کمیسیون ماده ۱۲ مربوط به 

تخلفات شرکت ها، با آن ها برخورد می شود.

آغاز پیش فروش بلیت اتوبوس اربعین در البرز
محض اطلاع

دبیر تحریریه 

دیالوگ

»مدیرعامل شرکت آبفای البرز«:

با نصب مخازن خانگی، 
مشکل آب را حل کنید

مدیرعامل شرکت آبفای البرز گفت: برای جریان داشتن و 
توزیع آب با فشار متعادل در طبقات بالای ساختمان های 
مسکونی در شهرستان کرج و دیگر شهرستان های استان 
با تعداد واحدهای  البرز، نصب مخزن ذخیره متناسب 

مسکونی هر ساختمان ضروری است.

به گزارش »دنیای هوادار«، حمیدرضا نامداری گفت: به 
دنبال افزایش دمای هوا در ماه های گرم سال و به تبع 
آن افزایش مصرف، طبقات بالای ساختمان های مسکونی 
با احتمال افت فشار مواجه می شوند. بنابراین ضروری 
است ساکنان هر ساختمان با نصب مخزن ذخیره به ازای 
هر خانوار ۲۵۰ لیتر و نصب پمپ بعد از این مخزن، فشار 
مناسب برای توزیع آب در طبقات فوقانی را ایجاد نمایند. 
البرز موظف به تامین آب با فشار  بدیهی است آبفای 
متعارف بوده و افزایش فشار آب خارج از استاندارد تعریف 
ساختمان  لوله های  ترکیدگی  و  خسارت  موجب  شده، 

خواهد شد.

وی افزود: برخی از شهروندان در اقدامی غیرمجاز و غیر 
فنی بدون نصب مخزن، اقدام به نصب مستقیم پمپ 
اینکه  بر  علاوه  امر  این  که  کنند  می  آب  شبکه  روی 
موجب اختلال در شبکه توزیع آب شده و آبرسانی به سایر 
شهروندان را با مشکل روبرو می سازد، به خاطر نداشتن 
حجم آب ذخیره شده در زمان قطع آب شبکه، موجب 
سوختن مکرر پمپ بر اثر نوسانات شبکه و... می شود، 
بنابراین در صورت مشاهده و گزارش این موضوع، آبفای 
البرز اقدام قانونی را برای جمع آوری اینگونه پمپ ها به 

عمل خواهد آورد.

نامداری ادامه داد: تعدادی از شهروندان هم بعد از تخریب 
ساختمان قدیمی و افزایش تعداد واحدهای مسکونی 
جدید، همچنان از کنتور قدیمی با قطر یک دوم استفاده 
می کنند که لازم است به آبفای هر منطقه مراجعه کرده 
و قطر متناسب را افزایش دهند تا با افت فشار آب به 

خصوص در طبقات بالای ساختمان مواجه نشوند.

استانی  هم  کلیه  از  پایان  در  البرز  آبفای  مدیرعامل 
ها خواست با دقت در مصارف خود به ویژه در هنگام 
استحمام )کوتاه کردن زمان استحمام(، استفاده درست 
از کولرهای آبی )استفاده از دور کند، تنظیم شناور آنها، 
استفاده از سایبان و...( و پرهیز از غرقابی کردن درختان 

و... به گذر بدون تنش آبی از تابستان گرم کمک نمایند.

»رییس شرکت ملی فرآورده های نفتی استان« 
خبر داد:

افزایش ۱۵ درصدی مصرف 
بنزین در البرز

رییس شرکت ملی فرآورده های نفتی البرز از افزایش بیش 
از ۱۵ درصدی مصرف بنزین در استان طی چهار ماهه اول 
امسال خبر داد. »محسن وزارتی« اظهار کرد: از ابتدای سال 
جاری تا ۲۳ مرداد ماه، ۵۸۵ میلیون لیتر انواع بنزین)سوپر، 

یورو۴ و معمولی( در استان البرز توزیع شده است.

وی با اشاره به حجم توزیع انواع بنزین توضیح داد: از مجموع 
بنزین های توزیعی ۱۳۴ میلیون لیتر بنزین یورو ۴، ۴۳۹ میلیون 
لیتر بنزین معمولی و ۱۲ میلیون لیتر هم بنزین سوپر بوده است. 
طبق این آمار، مصرف انواع بنزین در استان البرز نسبت به مدت 

مشابه سال گذشته بیش از ۱۵ درصد افزایش داشته است.

وزارتی دلایل این افزایش بیش از ۶۶ میلیون لیتری بنزین 
البرز را  افزایش نسبی دما نسبت به سال های گذشته، اوج 
گیری سفرهای تابستانی در مردادماه، افزایش استفاده از 
خودروهای شخصی و استفاده از کولر خودروها و راه اندازی 

تعداد شش جایگاه عرضه جدید عنوان کرد.

»مجتبی عبداللهی« -استاندار البرز- روز گذشته در دیدار با جمعی از آزادگان 
که به مناسبت سالروز آزادی اسرا در سال ۶۹ برگزار شد، اسرا را مظهر صبر 
و استقامت دانست و اظهار داشت: ایثار و شهادت طلبی آنها الگوی جهاد 
در راه حفاظت از آرمان های نظام و خدمت به مردم است. یاد و خاطره 
تمامی شهدای اسلام بویژه آزادگان سرفراز را گرامی می داریم و همواره آن 
عزیزان را شاهد و ناظر اعمال خود می دانیم. خانواده شهدا، ایثارگران و 
آزادگان همواره به دنبال منافع و دفاع از حق مردم بوده اند و این روحیه، 
مسئولان را به تلاش بیشتر برای کسب رضایتمندی مردم تشویق می کند. 
البته که بسیاری از ایثارگران و آزادگان سرفراز با مشکلاتی اعم از معیشت، 
اشتغال فرزندان، مسکن و... همراه هستند و ما موظف هستیم نسبت به 
حل آنها تدابیر لازم را داشته باشیم. ما بعنوان خادمان مردم مکلف هستیم 

تا شبانه روز تلاش کنیم و مشکلات را حل کنیم و عقب ماندگی ها را 
جبران کنیم.

نقل قول

»استاندار«:

خانواده های شهداء ایثارگرانه درصدد حفظ نظام هستند

 اردشیر آل عوض، مشاور فرهنگی و اجتماعی استاندار البرز طی سخنرانی خود در این 
مراسم، ضمن اهمیت ترویج فرهنگ کتابخوانی، از اختصاص یکی از طبقات از زندان 

رجایی شهر برای گشایش کتابخانه مرکزی استان البرز خبر داد.
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لوگ د�ی

رزمی  فدراسیون  رییس  بهتری،  یوسف  اخیر  نامه 
کیک  ملی  انجمن  مسئول  مولوی،  به  خطاب 
از اتمام فعالیت های وی در  بوکسینک که در آن 
این انجمن خبر داده است، واکنش های زیادی را در 
میان اهالی این رشته به همراه داشته است. هرچند 
فدراسیون رزمی تاکنون درباره دلایل این اقدام خود 
توضیحی ارائه نکرده؛ اما شنیده ها حکایت از دستور 
صریح وزارت ورزش برای انحلال انجمن ملی کیک 

بوکسینگ در آن فدراسیون دارد.

 »تورج عنصری« یکی از مربیان این رشته و مسئول 
انجمن کیک بوکسینگ و موی تای دانشگاه پیام 
نور در گفت وگویی اختصاصی با »دنیای هوادار« با 
انتقاد از عدم اطلاع رسانی فدراسیون رزمی پیرامون 
نامه مذکور عنوان کرد: متاسفانه تا کنون توضیح 
شفافی درباره چرایی برکناری مولوی از انجمن ملی 
کیک بوکسینگ ارائه نشده و مشخص نیست چرا 

آقایان روی آن سرپوش می گذارند؟
انحلال  بحث  واقعا  چنانچه  داد:  ادامه  عنصری 
انجمن ملی کیک بوکسینگ مطرح است، روشن 
و واضح دلایلش را بیان کنند تا اهالی این رشته 
تکلیفشان مشخص شود. معتقدم نباید به جامعه 
از  تنها  و  داشت  ابزاری  نگاه  بوکسینگ  کیک 
های  دوره  و  ظرفیت کلاس ها  تکمیل  پرای  آنها 

مختلف استفاده کرد. از مسئولین انتظار می رود 
ارزش بیشتری برای این جامعه قائل شوند. ای 
گسترده  تبلیغات  جای  به  ابتدا  همان  از  کاش 

و استفاده از حسن شهرت افراد برای  رونق این 
اتخاذ می شد  انجمن، تصمیمات سنجیده تری 
تا امروز و به همین راحتی ناچار به تخته کردن 

فرصت  به  منجر  اقدام  این  آیا   نشوند.  آن  درب 
سوزی،  اتلاف وقت و هدر رفت پول بیت المال 
نشده است؟! چرا مثل همیشه سازمانهای نظارتی 
و بازرسی مصلحت را بر سکوت و مطالعه بیشتر 
می گذارند، این بلای مصلحت اندیشی ها تا کی 

ادامه دارد؟
در  اخیر  تصمیم  گویا  کرد:  عنوان  همچنین  وی 
ورزش  وزارت  نامه  و  دستورالعمل  اجرای  راستای 
مسئولین  چرا  حساب  این  با  است؛  شده  گرفته 
بخشنامه مورد اشاره خود را منتشر نمی کنند؟ چرا 
باید مجبور به تعطیلی انجمن ملی کیک بوکسینگ 
در  وزارت،  اخیر  تصمیم  رسد  می  نظر  به  شوند؟ 
المللی  بین  قوانین  به  عمل  و  الزامات  راستای 
بیانش  از  دوستان  و  شده  گرفته  ورزش  بحث  در 
برای  اگر چنین است، چرا تاکنون  ابا دارند. واقعا 
انحلال انجمن موی تای در آن فدراسیون تصمیمی 

گرفته نشده است؟
این مربی در پایان یادآور شد: اگر تاسیس انجمن 
کارشناسی  کار  یک  حاصل  بوکسینگ  کیک  ملی 
تصمیم خود  پای  حالا هم  است،  و حساب شده 
آن  تعطیلی  به  تن  راحتی  همین  به  و  ایستاده 
و  است، صریح  دیگری  اگر هم قصه چیز  ندهند. 
واضح توضیح دهند که چرا با کلی وعده و وعید، از 
همان ابتدا خشت سست این تشکیلات را بنا نهاده 
و اکنون و پس از اتلاف این همه وقت، انرژی و 
سرمایه، تنها با استناد به یک نامه، بی سر و صدا 
و در سکوت خبری ناچار به پایین کشیدن کرکره 

آن شده اند!

درواکنشبهانحلالانجمنملیکیکبوکسینگمطرحشد:

در انتظار شفاف ســـازی از 
فدراسیون رزمی

۲ طلا و یک نقره ایران در ۵ وزن نخست کشتی آزاد جوانان جهان
در جریان رقابت های پنج وزن نخست کشتی آزاد قهرمانی جوانان جهان ۲۰۲۳ در امان پایتخت اردن، محمدرضا 
شاکری در ۶۵ و ابوالفضل بابالو در وزن ۹۷ کیلوگرم صاحب مدال طلا شدند و علی رضایی در وزن ۷۰ کیلوگرم 

نیز به مدال نقره رسید. همچنین فرزاد صفی جهانشاهی نیز در وزن ۷۹ کیلوگرم از رسیدن به مدال برنز بازماند.

در روزهای اخیر 
غیررسمی  اخبار 
انحلال  بر  مبنی 
فولاد  باشگاه  مردان  بزرگسالان  هندبال  تیم 
به  هندبال  خانواده  میان  در  سپاهان  مبارکه 
این  مدیران  پیداست  که  آنطور  رسید.  گوش 
و جذب  بالا  بسیار  هزینه های  از  پس  باشگاه 
بازیکنان بی کیفیت خارجی و سرمربی خارجی 
در جام باشگاه  های آسیا و عدم کسب نتیجه 
مناسب، امسال به دنبال منحل کردن تیم و یا 

به  نسبت  متفاوت  سپاهانی  ساخت  به دنبال 
سال های گذشته هستند. البته به گفته برخی 
نزدیکان این باشگاه، حتی در صورت تیمداری 
وسلین  حضور  سی وششم  جام  در  حضور  و 
ویوویچ )سرمربی تیم ملی بزرگسالان( بر روی 
از  هاله ای  در  پوشان همچنان  نیمکت طلایی 
اصفهان  استان  ورزش  اهالی  و  قراردارد  ابهام 
خواهان واگذاری هدایت دوباره طلایی پوشان 
رحیمی زاده،  مجید  به  تیمداری  صورت  در 
سرمربی تیم ملی نوجوانان هستند. اتفاقی که 

حق سرمایه گران بها و ارزشمند باشگاه سپاهان 
یعنی رحیمی زاده است در صورت نهایی شدن 
چنین تصمیمی باید فدراسیون و سپاهان برای 
وسلین دوباره وارد مذاکره و جلسه تازه ای برگزار 
کنند. اما آنطور که چندین نفر از بازیکنان تیم 
دعوا  این  می گویند؛  اصفهانی  باشگاه  هندبال 
خانگی است و هرچی سریعتر حل خواهد شد 
و قرار است این تیم امسال با جذب بازیکنان 
۱۰۰ درصد بومی و زیر ۲۵ سال یک تیم کاملا 
سرمایه های  از  متشکل  جوان  و  اصفهانی 

مردان  برتر  لیگ  راهی  جهان  نصف  هندبال 
و  قهرمان شد  لیگ گذشته  در  کنند. سپاهان 
بازیکنان غیر بومی بسیار را در ترکیب داشت که 
مبالغ قرارداد خیلی خوبی را هم دریافت کردند. 
آن ها در بیست و پنجمین دوره جام باشگاه های 
آسیا خردادماه امسال میزبان بودند که برخلاف 
انتظارات به جایگاه ششم جام رسیدند. گفتنی 
از  برتر هندبال مردان  است؛ فصل جدید لیگ 
۱۱ شهریورماه آغاز خواهد شد و قرعه کشی این 

فصل در تاریخ ۲۵ مرداد برگزار می شود.

گزارش

تیم هندبال سپاهان منحل خواهد شد؟

امیر قلعه نویی در پایان مسابقه پیکان و گل گهر در لیگ برتر در جمع 
خبرنگاران اظهار داشت: هفته های ابتدایی لیگ است و تیم ها به شرایط 

آرمانی نرسیده اند و به زمان نیاز دارند، بازی هم بازی بدی نبود.
به احتمال زیاد تیم ملی با آنگولا بازی می کند

قلعه نویی در مورد بازی های تدارکاتی تیم ملی گفت: فدراسیون فوتبال در 
حال رایزنی است و یک بازی تدارکاتی ما صددرصد شده است که یازدهم 
بازیکنان تیم ملی به اردو می آیند و روز سیزدهم به سمت بلغارستان حرکت 
می کنیم. مستقیم به آن شهری می رویم که قرار است در آن بازی کنیم. 16 
شهریور هم بازی با بلغارستان انجام می شود. روز 17 شهریور هم برمی گردیم. 

بازی دیگرمان نهایی نشده ولی به احتمال زیاد با آنگولا بازی می کنیم.
وجدانا آن بازیکنی که حق شان باشد را به تیم ملی دعوت می کنیم

وی در مورد اینکه تلاش می کنید تعداد بازیکنان دعوت شده به تیم ملی 
از پرسپولیس، استقلال، سپاهان و تراکتور یکسان باشد، عنوان کرد: مگر 
من هنوز کسی را دعوت کرده ام. وجداناً آن بازیکنانی که حق شان باشد را 

دعوت می کنیم و نه به مسئله حاشیه ای و نه به فضای مجازی کار داریم و 
اینکه چه اتفاقاتی در فضای مجازی می افتد برای ما مهم نیست. ما لیگ را 
رصد می کنیم. نظارت مربیان تیم ملی بر لیگ بی سابقه است اینقدر که ما 
حساس هستیم. هفته اول مربیان تیم ملی همه بازی ها را دیدند از همه 
آنها تشکر می کنم، در هفته دوم هم آنها نظاره گر مسابقات هستند. داریم 
لیگ را بررسی می کنیم و به جمع بندی می رسیم هر بازیکنی که خوب باشد 

دعوت می کنیم برای ما فرقی نمی کند.
کریمی بازیکن باکیفیتی است و برای ما مهم است

سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان در پاسخ به سؤال خبرنگنار فارس مبنی 
براینکه پنج شنبه عازم استانبول هستید تا بازی لژیونرهای ایرانی در ترکیه 
را زیر نظر بگیرید و اینکه آیا این سفرها ادامه خواهد داشت یا نه، گفت: 
مجید حسینی تا 5-6 هفته حضور ندارد. علی کریمی هم بازیکن بسیار با 
کیفیتی است و برای ما مهم است می خواهیم از نزدیک شرایط آرمانی اش 
را ببینیم که چگونه است. سفرهای دیگری هم خواهیم داشت همانگونه 

که لیگ داخلی را رصد می کنیم لژیونرها را هم در فرصت های مناسب رصد 
خواهیم کرد.

مشکل بی آبی همه جای ایران هست
قلعه نویی در مورد نگرانی که در مورد کیفیت زمین های تیم ملی به وجود 
آمده است، عنوان کرد: مشکل بی آبی همه جای ایران هست. کمپ تیم ملی 
زمین هایش به این مشکل برخورده از برخی سازمان ها ممنون هستم اما 
بخاطر یک سری مسایل اسامی شان را نگوییم بعدا اسامی را اعلام خواهیم 
کرد. نهایت محبت را به ما کردند و اگر این کار را نمی کردند زمین کمپ 
نابود می شد و در حال تامین آب هستند. من تقریبا هر روز که زمان آبیاری 

است به زمین سرکشی می کنم.
واکنش قلعه نویی به حضور بازیکن دورگه در تیم ملی

وی در پاسخ به سوال خبرنگار فارس مبنی بر شایعه حضور »دنیس اکر« 
بازیکن ایرانی دورگه در لیگ بلژیک که قرار است به تیم ملی دعوت شود، 

گفت: این را از شما شنیدم.

برای دعوت از بازیکنان به تیم ملی به حاشیه ها و فضای مجازی توجه نمی کنم
نقل قول

حسن صانعی پور

صمد خزایی
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دیوید تیلور در حضور حسن یزدانی آنالیز شد
اباذر اسلامی درباره برنامه های کادر فنی تیم ملی برای رویارویی حسن یزدانی و دیوید تیلور در مسابقات جهانی 
صربستان که از ۲۵ شهریور در بلگراد صربستان برگزار می شود، گفت: با توجه به حساسیت رویارویی یزدانی مقابل 

تیلور، آنالیز این کشتی گیر با دقت و حساسیت بیشتری انجام شد. خوشبختانه همه شرایط به خوبی پیش می رود.

مجمع انتخاباتی هیأت والیبال استان اصفهان عصر 
فدراسیون  رئیس  حضور  با  ماه  مرداد  شنبه-۲۱  روز 
جوانان  و  ورزش  مدیرکل  فدراسیون،  دبیر  والیبال، 
سپاهان،  باشگاه های  نمایندگاه  اصفهان،  استان 
استان  شهرداری  نماینده  و  گیتی پسند  و  ذوب آهن 
از تکرار ۳باره و تساوی  برگزار شد که پس  اصفهان 
آراء، طبق آیین نامه جدید مجامع به طور کل به تعویق 
افتاد و فرآیند ثبت نام کاندیداها برای برگزاری مجمع 
از سر گرفته خواهد شد. اما »محمدرضا داورزنی« در 
حاشیه این نشست گفت وگویی اختصاصی با »دنیای 

هوادار« داشت که مشروح آن را در ذیل می خوانید:

در  که  ایران  جوانان  و  نوجوانان  ملی  تیم های  -چرا 
می شوند  نایب قهرمان  یا  قهرمان  جهانی،  رقابت های 
از کارآیی مطلوب  بزرگسالان می رسند  رده  زمانی که 

برخوردار نیستند؟ 
اکثر بازیکنان بزرگ دنیا، از دل لیگ های باکیفیت در 
تجربه  می شوند،  پخته  می آيند،  بیرون  پایه  رده های 
کسب می کنند و سپس به بزرگسالان ملحق می شوند. 
زیر  را  کشورمان  لیگ  فنی  سطح  ندارم  قصد  البته 
سئوال ببرم، کیفیت لیگ برتر ما نسبت به کشورهای 
باید  اما این حقیقت را هم  همسایه مطلوب است، 
سایر  و  اروپایی  کشورهای  با  قیاس  در  که  بپذیریم 
کشورهای پیشرفته والیبال جهان لیگ ما ضعیف تر 
پیشرفته  کشورهای  در  که  دیدگاهی  که  چرا  است، 
وجود دارد، تزریق قدرت از سنین نونهالی است، بطور 
مثال »لئون« را در نظر بگیرید، بازیکن کوبایی الاصل 
که اینک در تیم لهستان بازی می کند و از چهره های 
در  بازیکن  این  تیم محسوب می شود،  این  شاخص 
جهانی  مسابقات  در  ایران  ملی  تیم  که   ۲۰۰۹ سال 
آن  در  بود،  کرده  پیدا  حضور  )هندوستان(  جوانان 
رقابت ها از تیم ایران »فرهاد قائمی« به عنوان بهترین 
اسپکر انتخاب شد ولی لئون نفر دوم شد و امروز از 
بهترین های دنیاست. یا شرایط غالب پاسورهایی که 
از دلِ رده های سنی پایه ایتالیا، آرژانتین، برزیل و... 
بیرون می آیند و زیر نظر مربیان بزرگ جهان پرورش 
کشورشان  بزرگسالان  تیم های  به  و  می شوند  داده 
می پیوندند، حقیقتاً ما نیاز به این سیستم و جو حاکم 

در کشورهای پیشرفته در لیگ کشورمان داریم.

سال  از ۳۰  بیش  خودتان  گفته  به  داورزنی!  آقای   -
مدت  این  طول  در  چرا  اما  دارید،  مدیریتی  سابقه 
والیبال ما به این مواردی که اشاره کردید دست پیدا 

نکرده است؟
برای پاسخ به این پرسش، باید ببینیم ایتالیا و دیگر 
اقتصادی  شرایط  چه  در  جهان  پیشرفته  کشورهای 

به سر می برند که ما از آن ها محروم هستیم، پرسش 
شما ارتباط مستقیمی پیدا می کند به سطح اقتصادی 
آن کشورها که مسلماً شرایط متفاوتی با ما دارند. از 
طرفی یقین دارم که اکثر بازیکنان بزرگ آن ها خود را 
در لیگ دانشگاه ها تعریف کرده اند. بطور مثال اکثر 
بازیکنان تیم ملی آمریکا از سطح مدارس و دانشگاهی 

پا می گیرند و رشدشان از لحاظ فیزیکی از دانشگاه ها 
شروع می شود. لذا ما نیز باید از این سبک و روش 
در ورزش کشورمان برخوردار باشیم تا بازیکنان مان از 
مدارس و دانشگاه ها رشد کنند و به تیم های ملی 

برسند. 

بعضی  چرا  که  پرسیده اید  خودتان  از  تاکنون  آیا   -
بازی  اروپایی  کشورهای  لیگ  در  که  ما  بازیکنان  از 

می کنند، باعث رشد خودشان می شوند؟ 
عامل  اروپایی  بزرگ  بازیکنان  با  رقابت  بی تردید، 
تیم های  به  که  زمانی  و  آن هاست  رشد  اصلی 
ملی جوانان و ما می رسند طبیعی است که دارای 
حتم  بطور  پس  هستند،  بالایی  توانمندی های 
بازیکنان ما نیاز به رقابت های بالاتر از این دارند که 
این مهم به به کار سازندگی در مدارس و دانشگاه ها 
ندارم  قصد  البته  اقتصادی  بازمی گردد.  شرایط  و 
ببرم، ما هم  زیر سئوال  را  لیگ داخلی کشورمان 
جوانان خوبی در سطح کشور داریم و هم لیگ با 
کیفیتی، اما وقتی می خواهیم خود را با تیم هایی 
فرانسه  یا  لهستان  برزیل،  ایتالیا،  آمریکا،  چون 

مقایسه کنیم باید به شرایط آن ها دست پیدا کنیم، 
با همکاری مستمر و متداوم آموزش و پرورش و 
اقتصادی  وضعیت  به  و  فدراسیون  با  دانشگاه ها 
مشابه کشورهای صاحب والیبال دست پیدا کنیم تا 
مثل کشورهایی که یاد کردم بتوانیم در بزرگسالان 
هم به نتایج دلخواه برسیم. بطور مثال »امیرمحمد 

گل زاده« یکی از بهترین بازیکنان ایرانی چگونه رشد 
لیگ برتری  تیم  در  که  است  طبیعی  است؟  کرده 
اروپا رشد کرده و با بازیکنانی که توانایی بیشتری 

داشتند رقابت کرده است.

- با توجه به مربیان خوب دیگری که غیر از »بهروز 
عطایی« داریم، چه لزومی داشت همزمان برای هدایت 
دو تیم بزرگسالان و جوانان از ایشان استفاده کنید که 
ایشان برای رسیدن به بازی های جوانان دچار مشکل 

شده و با تاُخیر دو روزه به مجموعه اضافه شوند؟
در آن مقطع با صلاحدید کارشناسان چنین تصمیمی 

گرفته شده بود.

جلسه  در  که  افرادی  -همان  پیشکسوتان  کدام 
پیشکسوتان  جزو  داشتند-  حضور  نیز  هم اندیشی 
شرایطی  چه  در  نبودند؟  والیبال  خُرد کرده  استخوان 
مدیرفنی تیم ملی در رسانه ملی اظهار می کرد؛ بطور 
قطع در این دوره از مسابقات هیچ تیمی ۳ بر صفر 
بازنده نمی شود که از قضا تیم خودمان متحمل چند 
شکست ۳ بر صفر شد؟ یا اینکه پیش بینی می کند 

تیم ما هفته سوم در هرچهار بازی به پیروزی می رسد 
که بالعکس هر چهار بازی را هم باختیم! چه لزومی 
داشت ایشان را از سمت مدیر فنی به سرپرستی تیم 
ملی نائل شد؟ مگر در والیبال ایران قحط المدیر شده 
که فقط از وی در پست های مختلف استفاده می کنید 
که بخاطر عقد قرار داد با یکی از تیم ها حتی با تاُخیر 

در اردوی تیم ملی به ارومیه رسید!
در این موارد حق را به شما می دهم.

-در مورد موفقیت های تیم ملی والیبال ژاپن که پس 
از ۵ سال کار مداوم با یک مربی خارجی به نام »فیلیپ 
بلین« که نه تنها با کار اصولی به مرحله نیمه نهایی 
نیز  نیشیدا  اگر  که  رسید  ملت ها  لیگ  رقابت های 
مصدوم نشده بود چه بسا که یک پای بازی فینال 

بود، چه نظری دارید؟

ژاپن متفاوت  با  ایران  اجتماعی  و  اقتصادی  شرایط 
اما  کنیم،  مقایسه  هم  با  را  دو  این  نباید  و  است 
سعی می کنیم روندی را طی کنیم که در آینده جزو 
قدرت های اول والیبال دنیا باشیم و در مسیر ارتقای 
والیبال کشورمان قرار بگیریم، البته بشرطی که برخی 
از دوستان از تهمت های ناروا و دروغ های بی اساس 
بپردازند،  ایجاد وحدت جدی تری  به  و  بردارند  دست 
چرا که تیم بزرگسالان ویترین والیبال ایران است و ما 
مسابقات آسیایی و انتخابی المپیک را پیش رو داریم 
و باید کمک شود تا مشکلات را با کمک یکدیگر حل 
ایران  والیبال  و موفقیت  ارتقاء  برای حفظ،  و  کنیم 

کوشا باشیم. 
بحث ۷۰۰ میلیارد دریافتی فدراسیون از تبلیغ همراه 

اول در میان است، تا چه اندازه خبر صحت دارد؟
در  که  پاسخی  به  ناچارم  پرسش،  این  به  پاسخ  در 
ابتدا دادم بازگردم که متأسفانه این مورد هم یکی از 
تهمت هایی است که برخی رسانه ها به آن پرداخته اند و 
۱۰ سال است که برعلیه ما اتهاماتی را مطرح می کنند! 
کل درآمدهای حاصله از تبلیغات ۷۰۰ میلیارد بوده که 
خود همراه اول دریافت کرده و ۴۴ میلیارد نیز سهم 

فدراسیون بوده است.

و  پیشکسوتان  از  هم اندیشی  نشست های  در  چرا   -
همکاران پیشین در فدراسیون که کوله باری از تجربه 
دارند دعوت به عمل نمی آورید که از دلسوزان واقعی 
والیبال هستند و تنها از افراد غیر والیبالی نظر خواهی 

می کنید؟
این انتقاد شما را قبول دارم و به شما حق می دهم، 
اشاره کردید، سعی خواهیم  اصولی  به مورد کاملأ 
و  تفکرات  آتی  هم اندیشی  نشست های  در  کرد  
رهنمودهای پیشکسوتان را بیشتر مورد استفاده قرار 
دهیم که اخیرأ در لیگ هم از دو بزرگوار که سابقه 
دیرینه ای در والیبال و برگزاری مسابقات دارند دعوت 

به همکاری شده است.

»رئیسفدراسیونوالیبالایران«درگفتوگوییاختصاصیبا
»دنیایهوادار«:

اتهامات بی اساس و دروغ است!

داستان جلد

اصغر قلندری

طبق ادعای فردریک هرمل، فلورنتینو پرز دیگر برای حرف کیلیان 
امباپه ارزش قائل نیست و او را بازیکنی دمدمی مزاج می داند. رئال 
مادرید احتمالا بهترین فرصت برای جذب کیلیان امباپه را از دست 
داد. ستاره فرانسوی بیش از دو هفته پیش و با عدم تمدید قرارداد 
رسما وارد فهرست فروش باشگاه شد، ولی باشگاه مادریدی حاضر 
نشد هیچ پیشنهادی برای او ارائه کند. رابطه با پی اس جی به قدری 
انتقالات  و  نقل  پایان  تا  بود  رئال تصمیم گرفته  خراب است که 
منتظر حرکتی از سوی امباپه بماند و سپس قدم پیش بگذارد، اما 
با بازگشت امباپه به تمرینات تیم اول پی اس جی، همه چیز تغییر 
کرد. در واقع رئال اصلا قصد نداشت امسال برای امباپه پیشنهاد 
بدهد. دیشب در برنامه ال چیرینگیتو این ادعا تایید شد و اکیپ و 

رادیو RMC نیز تایید کرده اند که حتی یک تماس از رئال با پی اس 
جی گرفته نشد. فردریک هرمل، کارشناس معروف فرانسوی، که در 
 RMC آاس و دیگر رسانه های اسپانایی نیز فعالیت می کند، به رادیو
گفت: »راستش را بخواهید، امسال در رئال مادرید به امباپه اعتقاد 
نداشتند. در مادرید هیچ ناامیدی ای ایجاد نشده زیرا عملا امیدی 
به امضای قرارداد با امباپه وجود نداشت؛ حتی زمانی که او از تور 
و تمرینات پی اس جی کنار گذاشته شد. مدیران رئال می گفتند 
که این موضوعی بین پاری سن ژرمن و امباپه است. با فلورنتینو پرز 
وقتی نامه معروف امباپه منتشر شد، صحبت کردم و به او گفتم که 
امباپه بند تمدیدش را فعال نمی کند ولی او پاسخ داد که اطمینان 
دارد امباپه در پی اس جی می ماند. رئال هرگز فرضیه و طرحی برای 

جذب او در این تابستان نداشت. افراد دیگری از باشگاه نیز به من 
گفتند که حرف امباپه در رئال مادرید ارزش زیادی ندارد. بعد از اتفاق 
سال گذشته، در رئال مادرید آن شور و شوق سابق برای امباپه وجود 
ندارد. آنها هنوز درک نمی کنند که در سال 2022 چه اتفاقی افتاد. 
زیرا وقتی کسی بله می گوید، سه روز بعد نمی تواند نه بگوید. به 
همین دلیل است که حرف کیلیان امباپه وزن بسیار کمتری از قبل 
در رئال دارد. در رئال آن ها بازیکنان دمدمی مزاج را دوست ندارند. 
رئال مادرید یک نهاد واقعی است. کریستیانو رونالدو بهترین گلزن 
تاریخ رئال مادرید است و روزی که دچار حمله عصبی شد، باشگاه را 
ترک کرد. اولین کسی که غافلگیر شد نیز خود کریستیانو بود. امباپه 

امروز دیگر اولویت رئال نیست.«

لقب جالب رئالی ها برای »کیلیان امباپه«: دمدمی مزاج!
راپورت
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شارجه امارات حریف تراکتور شد
در چارچوب دیدارهای مرحله پلی   آف لیگ قهرمانان آسیا شارجه 2 بر صفر باشوندارا کینگز بنگلادش را شکست داد و حریف 
تراکتور ایران در دور بعدی این مسابقات شد. لوانزینیو در دقایق 45 و 72 برای تیم اماراتی گل زد. دیدار تراکتور و شارجه 

ساعت 19:30 روز 31 مرداد در تبریز برگزار می شود و برنده این رقابت به دور گروهی لیگ قهرمانان آسیا راه خواهد یافت.

رسمی؛نیماربهالهلال
عربستانپیوست

  باشگاه الهلال عربســتان از جذب نیمار با 
قراردادی دو ساله خبر داد. به گزارش منابع غیر 
رسمی پاری سن ژرمن از این انتقال با احتساب 
پاداش ها حدود ۱۰۰ میلیون یورو کســب می 
کند. نیمار که تاکنون ۱۲۴ بار برای تیم ملی برزیل 
به میدان رفته )۷۷ گل ملی(، در تابستان ۲۰۱۷ 
در گرانترین انتقال تاریخ فوتبال )۲۲۲ میلیون 
یورو( از بارسلونا راهی پی اس جی شد و در ۱۷۳ 
بازی برای باشگاه فرانســوی آمار ۱۱۸ گل و ۷۷ 
پاس گل را ثبت کرد. گفته می شود نیمار سالانه 
۱۶۰ میلیون یورو از الهلال دستمزد خواهد گرفت 

که این رقم با پاداش ها قابل افزایش است.

النصرعربستانبهجذب
آلیسونبکرعلاقهدارد

 دروازه بان ســابق رم از پیشــنهاد النصر 
وسوســه شــده اما جلب رضایت لیورپول 
بسیار دشــوار به نظر می رسد. آلیسون بکر 
دروازه بان ۳۰ ســاله و برزیلی لیورپول مورد 
توجه النصر عربســتان قرار گرفته اســت. 
نمایندگان النصر پس از مذاکره با نزدیکان 
آلیسون بکر از تمایل این دروازه بان برزیلی 
برای انتقال به لیگ عربستان آگاه شده اند. 
حالا آنها می خواهند با ارائه پیشنهادی مهم 
وارد مذاکره با لیورپول شوند. از نظر قرمزهای 
آنفیلد، آلیســون بکر غیرقابل فروش است 
اما شاید آنها پیشنهادی دریافت کنند که رد 

کردن آن غیرممکن باشد.

چلسیبندفسخمایکل
اولیسهرافعالکرد

 پس از توافقات نهایی اولیســه را هم به 
زودی با پیراهن چلسی خواهیم دید. چلسی 
بند فسخ  ۳۵ میلیون پوندی مایکل اولیسه 
را فعال کرده است و مذاکرات حالا در مراحل 
پایانی قرار دارد. این بند فسخ بر خلاف همه 
شایعاتی که قبلا مطرح شده بود، در قرارداد 
اولیسه با کریســتال پالاس همیشه وجود 
داشــت. دو طرح تا لحظه رسیدن به توافق 
نهایی بــا یکدیگر در تمــاس خواهند بود. 
اولیســه از قبل به چلسی پاسخ مثبت داده 
اســت. انتظار می رود بــه زودی دو طرف بر 
ســر جزئیات هم به توافق برسند و معامله 

انجام شوند.

تماسرسمینیوکاسلبا
آرسنالبرایانتقالتیرنی

 مصدومیت یورین تیمبر تاثیری در آینده کیران 
تیرنی نداشته است؛ توپچی ها می خواهند مدافع 
اسکاتلندی خود را به فروش برسانند. نیوکاسل تماس 
رسمی خود را برای انتقال تیرنی آغاز کرده و مذاکرات 
دو باشگاه به زودی آغاز خواهد شد. انتقال تیرنی به 
سنت جیمز پارک به راحتی انجام نمی گیرد، کلاغ ها 
به دلیل مشــکلات فیرپلی مالی ترجیح می دهند 
این بازیکن را با قرارداد قرضی )همراه با بند خرید( به 
ترکیب ادی هاو اضافه کنند اما آرسنال تنها فروش 
دائمی را مدنظر قرار می دهد. تیرنی تا تابستان ۲۰۲۶ 
با آرسنال قرارداد دارد و توپچی ها امیدوار هستند از 

محل فروش او ۳۰ میلیون پوند دریافت کنند.

دوریچندماههدیبرویناز
میادینبهدلیلمصدومیت

  در جریان برتری ۳-۰ منچسترسیتی برابر برنلی  
کوین دی بروین از ناحیه همسترینگ مصدوم 
و از زمین مســابقه خارج شد. در حالی که تصور 
می شد مصدومیت هافبک بلژیکی چندان جدی 
نباشد، پپ گواردیولا در کنفرانس خبری پیش از 
دیدار تیمش برابر سویا در سوپرکاپ اروپا، از دوری 
چند ماهه مهره ارزشمند تیمش از میادین خبر 
داد: مصدومیت کوین جدی اســت و او چند ماه 
از میادین دور خواهد بود. در روزهای آینده درباره 
عمــل جراحی او تصمیم خواهیم گرفت. دوری 
او چقدر طول می کشــد؟ جراحی، جراحی است! 

ممکن است ۳ یا چهار ماه او را نداشته باشیم.

یاسینبونودرآستانهانتقال
بهالهلالعربستان

 الهلال عربستان در آستانه جذب یاسین بونو 
قرار دارد. آبی های ریاض به توافق کلی با سویا 
بر سر خرید این دروازه بان مراکشی دست پیدا 
کــرده اند و اکنون طرفیــن روی جزئیات این 
انتقال کار می کنند. رقم انتقال یاسین بونو به 
الهلال چیزی در حــدود ۱۸ تا ۱۹ میلیون یورو 
خواهــد بود. در روزهای گذشــته رئال مادرید 
و بایــرن مونیخ به جذب ســنگربان تیم ملی 
مراکش علاقه نشان داده بودند؛ اما کهکشانی 
ها کپا آریزابالاگا را به خدمت گرفتند و باورایایی 
ها نیز با ورود الهلال به مذاکرات، دیگر تلاشی 

برای این انتقال انجام ندادند.

غیررسمی؛رومئولاویابه
چلسیپیوست

 رومئو لاویا بلژیکی ســاوتهمپتون به زودی 
انتقال خود به چلسی را تکمیل می کند. لاویا پس 
از رد پیشــنهاد لیورپول، با چلسی بر سر امضای 
قراردادی طولانی مدت به توافق رســید و اکنون 
منتظر نهایی شدن انتقال خود است. پیشنهاد 
چلســی به قدیس ها با احتساب پاداش ها به 
۵۵ میلیون پوند می رسد. دو باشگاه بر سر رقم 
انتقال به توافق رسیده اند و اکنون مشغول مذاکره 
در مورد نحوه پرداخت و چگونگی فعال شــدن 
بندهای پاداش هستند. جیسون ویلکاکس مدیر 
باشگاه ساوتهمپتون نیز تایید کرده که انتقال لاویا 

به چلسی به زودی نهایی خواهد شد.

نیمنگاهبایرنمونیخبه
وضعیتامیلیانومارتینز

 بارسلونا قرار است به زودی با ارائه یک پیشنهاد 
رسمی به منچسترسیتی برای خرید ژائو کانسلو 
اقدام کند. پکیچ بارسا  شامل یک قرارداد قرضی 
همراه با بند خرید اســت که به زودی به دســت 
سیتیزن ها خواهد رسید. پس از این که بارسلونا 
با کانسلو به توافق شخصی رسید، حالا تنها تایید 
منچسترسیتی برای انجام شدن این انتقال باقی 
مانده است. بارسا قرار است بخشی از مبلغی که 
از فروش عثمان دمبله به پاری سن ژرمن دریافت 
کرد را برای انتقال ژائو کانسلو هزینه کند. کانسلو 
به درخواست ژاوی پاسخ مثبت داده و اکنون دو 

باشگاه برای توافق بسیار نزدیک هستند.
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